
Zápis z 7. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 25. 11. 2022
Přítomni: Faigl, Fliegel, Froš, Habala, Havlíček, Hrzina, Janíček, Klimtová, Kočárník, Koller,

Krpenský, Kubík, Makešová, Miltner (dříve Szeles), Nekovář, Nováková, Rezek,
Roztočil, Sláma, Štěpán, Voves

Omluveni: Špetlík
Nepřítomni: Kyncl
Hosté: Jakovenko (proděkan pro studium), Sobotíková (proděkan pro studium), Kočí

(proděkan pro informační technologie), Mráz (tajemník FEL), Rišková
Předsedající: Habala, předseda: Roztočil, tajemník: Kubík.

Program zasedání:

1. Schválení programu 7. řádného zasedání AS FEL
2. Schválení zápisu z 6. řádného zasedání AS FEL
3. Projednání Časového plánu akademického roku 2023/2024 ČVUT FEL (odpovědná osoba:

doc. Sobotíková)
4. Schválení připomínek Legislativní komise AS ČVUT ke změně Organizačního řádu FEL

(odpovědná osoba: ing. Sláma)
5. Termín příštího zasedání
6. Různé

Od posledního zasedání neproběhlo žádné per rollam hlasování.

Seznam příloh:

1. Detailní výsledky hlasování

Začátek zasedání: 9.17

9.18
Ad 1. Schválení programu 6. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 21/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Program zasedání byl schválen.

9.19
Ad 2. Schválení zápisu z 7. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 18/0/3 (pro/proti/zdržel se) – Zápis byl schválen.

9.20
Ad 3. Projednání Časového plánu akademického roku 2023/2024 ČVUT FEL (odpovědná
osoba: doc. Sobotíková)

Sobotíková z pozice proděkanky pro bakalářské studium představila Časový plán akademického
roku, ve kterém dochází jediné změně rozvrhu a to čtvrtka 9. 5. 2025, kdy se bude vyučovat jako ve
středu.
Makešová se dotazuje, jestli termín pro odevzdání bakalářských a diplomových prací 9. 1. 2024 se
týká prací v tištěné nebo elektronické podobě. Jedná se o tištěnou podobu.
Hrzina vznáší oficiální připomínku k začátku školního roku 25. 9. 2023 s ohledem na státní svátek
28. 9. 2023. Plénum reaguje tím, že je legislativně náročné posouvat začátek školního roku zpět
oproti předešlým rokům, tedy není vůle začínat později než je nezbytně nutné.
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Havlíček vznáší připomínku k slovnímu nazývání dvou týdnů Vánočních prázdnin, jako přípravy
studentů v zimním semestru, protože by někdo mohl argumentovat absencí těchto dvou týdnů v
letním semestru. Plénum reaguje tím, že v letním semestru existují i poprázdninové termíny.

Usnesení 7/1: AS FEL projednal Časový plán akademického roku 2023/2024 ČVUT FEL..
Výsledek hlasování: 21/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Usnesení schváleno.

Ad. 4. Schválení připomínek Legislativní komise AS ČVUT ke změně Organizačního řádu
FEL (odpovědná osoba: ing. Sláma)

Sláma z pozice předkladatele připomněl, že informace o změnách byly akademickým senátorům
zaslány emailem (jedná se o minoritní změny jako názvu fakulty v italském a francouzském jazyce,
specifikace označení z “tajemník” na “tajemník fakulty”). Roztočil chválí lingvistický přínos členů
akademické obce Jiříčka a Salákové.

Usnesení 7/4: AS FEL schvaluje zapracování připomínek Legislativní komise AS ČVUT ke
změně Organizačního řádu ČVUT FEL.
Výsledek hlasování: 21/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Usnesení schváleno.

9.34
Ad. 5. Termín příštího zasedání
Termín příštího zasedání bude 16. 12. 2022
Výsledek hlasování: 20/1/0 (pro/proti/zdržel se) – Termín schválen.

Ad 6. Různé
Jakovenko z pozice zástupce vedení představil zvýšení nejvyšší kategorie prospěchových stipendií
na 21 000 Kč, spuštění nového webu spojených se sběrem připomínek. Dále připomněl začátkem
listopadu proběhnuvší workshop studia v zahraničí s účastí cirka 100 studentů a doplnil, že jako
fakulta chceme motivovat studenty ke studium v zahraničí alespoň na jeden semestr, pročež je třeba
šířit informace o zahraničních zájezdech šířit mezi studenty. V neposlední řadě akademickou obec
informoval o požáru na fakultě strojní, jehož zplodiny znečistily naše servery v sousední místnosti.
Aktuálně dochází k postupnému čištění a zjišťování dlouhodobého dopadu na běh infrastruktury
fakultních informačních systém, u kterých se dají předpokládat nepředvídatelné částečné výpadky.
Byl poskytnut prostor pro dotazy.

Rezek se ptá, kdy a jestli dojde výzva pro aktualizaci informací o studijních programech na
webových stránkách. Kočí reaguje, že to je v plánu a že v nadcházejících týdnech je v plánu schůze
pro koordinaci vedení, PR oddělení a zástupců komise pro PR. Dodává, že primární účel spuštění
stránek bylo nalákat nové studenty do bakalářské etapy studia, a to před dnem otevřených dveří, a
že nyní se zaměřujeme o trochu více i na magisterskou a doktorskou etapu studia.

Sláma vznáší dotaz na aktuální situaci s PR oddělením, ve kterém někteří kolegové ve zkušební
době nenastoupili, někteří odcházejí. Zajímá ho především aktuální situace a jaké jsou důvody
jejího vzniku. Kočí připouští, že je to spíše otázka na děkana (který je služebně v zahraničí) a on
sám nemá tolik informací. Nicméně, důvody k odchodu ve zkušební době jsou oboustranné a stávají
se. Dále dodává, že z oddělení odchází jeden jeho člen a že bude vypsáno výběrové řízení na jeho
zástupce. Sláma se v navazujícím dotazu ptá, zda-li není ohrožena kontinuita běžících projektů.
Kočí opět připouští, že se jedná spíše o dotaz na děkana, a že pro tříčlenné oddělení to může o být
problematické. Roztočil navrhuje věc projednat komisí pro PR.

Miltner vznáší doplňující dotaz k požáru.
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Habala z pozice předsedy volební účast představuje výsledky voleb do AS FEL a AS ČVUT, v
nichž byla využita nová hlasovací aplikace vyvinutá pro potřeby voleb do AS ČVUT. Dále dodává,
že pro AS ČVUT bylo dosaženo hraniční účasti ve volebním obvodu studenti.

Makešová se ptá na procentuální volební účast a jestli od předchozích voleb došlo k zvýšení?
Habala odpovídá, že ke zlepšení nedošlo a že úkolem volební komise není propagace voleb. Volební
účast ve volebním obvodu studenti do AS ČVUT byla těsně nad potřebnými 15 %, což je zarážející
s ohledem na to, že do AS FEL byla kolem 20 %. Jako řešení nízké volební účasti otevírá diskuzi o
lepší propagaci AS FEL. Navrhuje přepracovat stránky senátu, aby lépe prezentovaly funkci senátu
z pohledu studentů, kteří mohou přijít a přednést podnět a ovlivnit dění na fakultě, k čemuž
historicky docházelo.
Sláma doplňuje, že podle jeho informací měla změna volebního řádu vliv na přihlášení kandidátů
do voleb. Zdůrazňuje, že máme větší množství náhradníků, než bylo historicky zvykem, a že někteří
kandidáti by se nepřihlásili bez změny volebního řádu z důvodu délky mandátu. Dále doplňuje, že
naše volební účast ve volbách do AS ČVUT je nejnižší ze všech částí ČVUT. Připomíná, že volební
komise se může rozšířit o technické pracovníky, kteří umožní lepší propagaci třeba přímo skrze
zaměstnance PR oddělení. Habala připomíná, že členové volební komise nemohou být současně
kandidáty a že se tedy dá očekávat pokles ochoty být členem volební komise, pokud náplní práce
bude navíc PR voleb.
Proběhla diskuze o způsobu zefektivnění propagace.
Hrzina připomíná, že by AS FEL měl k PR oddělení přistupovat jako k subjektu nabízející své
služby, tedy pokud AS FEL vypíše volby, tak může delegovat jejich propagaci na PR oddělení. Kočí
se domnívá, že studenti neví, co se dá očekává od studentského kandidáta, ale že informovanost o
termínu i konání voleb byla. Habala souhlasí, že problém není o informovanosti stran termínu či
konání voleb, ale o absenci dlouhodobé koncepční prezentaci práce AS FEL. Janíček z pozice
mluvčího PR komise navrhuje, že můžeme otevřít diskuzi na komisi.
Roztočil chválí senátory za předešlé názory a domnívá se, že běžný student či zaměstnanec neví, že
zasedání senátu je jen špička ledovce a že za každým hlasováním stojí mnoho hodin jednání na
komisích a schůzek s vedením.
Kubík představuje propagaci činnosti AS FEL skrze vlákna na sociální síti Twitter ve spolupráci se
zástupci studentů (Rišková), plán na rozšíření i na Discord a nabízí ostatním senátorům možnost
spolupráce. Hrzina se podivuje, že oficiální Twitterový účet FEL ČVUT o této aktivitě neví a že
příspěvky nesdílí. Kubík doplňuje, že to je spíše připomínka na PR oddělení.

Sláma připomíná, že barva webových stránek není hlavní barvou ČVUT. Dále vyzývá senátory, aby
se nechali proškolit v ovládání hlasovacích zařízení.

Kočí připomíná, že proběhla schůzka ohledně existence dvou instancí KOS a že stále probíhá sběr
připomínek. Jakovenko dodává, že VIC se zaměřuje na jiné věci a že KOS se nebude vypínat,
dokud nebudou implementovány všechny požadavky do nového KOSu.

Miltner se dotazuje, jak by se změnil jednací jazyk AS FEL v případě, že by byl zvolen zahraniční
zástupce akademické obce. Habala odpovídá, že senát musí jednat v češtině v rámci legislativy a
připomíná historický příklad, kdy probíhal simultánní překlad z jednacího jazyka do angličtiny pro
zahraničního akademického senátora, nicméně dodává, že informaci o jednacím jazyku je třeba
dostatečně zdůraznit při vyhlašování následujících voleb.

Kubík se dotazuje, jak volební komise a senát AS FEL plánuje pro příští volby zabránit přešlapům,
ke kterým letos došlo. Habala odpovídá, že pro příští rok volby vzniká dokument, který má usnadnit
následujícím volební komisi její činnost a sdílí osobní zkušenosti s rozpracovanou aplikací. Kubík
se ptá, jestli přešlap volební komise neovlivní platnost voleb. Sláma ujišťuje, že platnost voleb není
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ohrožena. Habala objasnil detaily přešlapu, při kterém došlo k odeslání jmenného seznamu
hlasujících akademické obce FEL společně s informací, jestli se voleb zúčastnili či nikoliv, všem
studentským kandidátům společně s výsledky voleb. Sláma informuje, že na příštím zasedání AS
ČVUT se bude řešit volební aplikace a že je možné předat zkušenosti volební komise. Habala
přirovnává nastavování volební aplikace k adrenalinovému sportu, zdůrazňuje, že aplikace má stále
několik nefunkčních a neintuitivních prvků a že chybové hlášky po několika vteřinách zmizí, chyby
rád ukáže zájemcům. Hrzina se dotazuje na automatizaci importu členů akademické obce, která
podle Habaly není triviální. Sláma dodává, že aktuální import se dělá z csv souborů, které dodají
děkanáty příslušných fakult, nad těmito seznamy pak volební aplikace provádí prolinkování a
eliminaci duplicitní příslušnosti k vícero akademickým obcím. Sláma nabízí prezentaci systému i z
administrátorské strany.

Zasedání skončilo v 10.36

8. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 16. 12. 2022
od 9.15 v místnosti č. 80, nebude-li určeno jinak.

Zapsal: Kubík další úpravy: předsednictvo
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Příloha 1: Detailní výsledky hlasování

Usnesení

Celé jméno
Usnesení
7/1

Usnesení
7/2

Jan Faigl Pro Pro

Karel Fliegel Pro Pro

Denis Froš Pro Pro

Petr Habala Pro Pro

Radek Havlíček Pro Pro

Pavel Hrzina Pro Pro

Vladimír Janíček Pro Pro

Markéta Klimtová Pro Pro

Petr Kočárník Pro Pro

Jan Koller Pro Pro

Antonín Krpenský Pro Pro

Jiří Kubík Pro Pro

Jan Kyncl --- ---

Michaela Makešová Pro Pro

František Nekovář Pro Pro

Kateřina Nováková Pro Pro

Bohuslav Rezek Pro Pro

Jaroslav Roztočil Pro Pro

Jakub Sláma Pro Pro

Marek Miltner Pro Pro

Radim Špetlík --- ---

Petr Štěpán Pro Pro

Jan Voves Pro Pro

Celkem Pro 21 21

Celkem Proti 0 0

Celkem Zdržel se 0 0
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